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NACKA ENERGI 

Ämne: Datum för beslut: 
Beslut av VD 2022-08-24 

Beslutat av: Klassning: 
vD Intern 

Beslut om begäran om kompletterande låneramsutrymme år 
2022 

Beslutet 

Nacka Energi begär att utöka/komplettera låneramsutrymmet för år 2022 med 20 MSEK 

Ärendet 

Under hösten 2021 då budgeten gjordes skedde avstämningar med kunder om det förväntade 
investeringsbehovet givet exploatering och nyanslutning". Det har under året visat sigatt 
takten och omfattningen ökat. Budget 51,5 MSEK och prognos T1 51,5 MSEK och nuvarande 
prognosarbete inför T2 så är beloppet 62,8 MSEK. I normala fall så brukar den kunddrivna 
exploateringsbudgeten ej överskridas men så är inte fallet i år. Vår uppfattning är att 
investeringstakten tog fart och proppen gick ur under början av 2022 då pandemin släppte 
greppet. Dessa investeringar är i grunden positiva och lönsamma då det indikerar att Nacka 
växer och vi därmed stöttar samhället i ambitionen att säkra elleveranser. Parallellt med 
investeringsbudgeten för exploatering finns en budget för reinvestering och centrala 
förstärkningar givet Nackas tillväxt. Här är en stor del av volymen kopplat till den kommande 
stationen i Rosetten som säkrar den framtida kapaciteten. Den budgeten som ligger inom 
bolaget kontroll ligger oförändrat mot budget i T1 prognosen. 

Utöver det har ett beslut om en snabbare expansion av laddinfrastruktur som omfattar en 
ökning från 2,6 MSEK till 4,4 MSEK ökat behovet av en utökad låneram. 

Det är därför bolagets och styrelsen önskan om att utöka låneramen med 20 MSEK. 

"Specifikt är följande projekt som blivit mer omfattande eller tillkommit. 

e - Nyanslutningar ökat med 3,7MSEK



NACKA ENERGI 

Ämne: 
Beslut av VD 

Beslutat av: 
vD 

e - Servisändringar ökat med 2,2MSEK 

e - Värmdövägen /Vikdalsvägen ökat med 1,3MSEK 
e - Nacka Strand 1 MSEK 

Jonas Kellberg 

VD Nacka Energi AB 

Datum för beslut: 
2022-08-24 

Klassning: 
Intern 
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